

To all owners:

As scheduled, on Saturday January 29<sup>th</sup>, the Special Members Meeting was held.

The purpose of this meeting was to vote on the proposed modifications to Article XIII of our Declaration of Condominium.

We are happy to inform you that the amendments were adopted by the positive vote of 334 members which represents 81.3% of the owners.

Those amendments to our governing documents will help with the collection of assessments and keep your Association in good financial health.

Your cooperation in this matter was appreciated.

The Board of Directors

---

À tous les propriétaires,

Tel que prévu, la réunion spéciale des propriétaires a eu lieu samedi le 29 janvier dernier.

Le but de cette réunion était de voter sur les modifications proposées à l'article XIII de notre Déclaration de Condominium.

C'est avec plaisir que nous vous avisons que les amendements ont été adoptés grâce au vote positif de 334 membres, soit 81.3% des propriétaires.

Ces amendements à notre Déclaration de Condominium nous aideront à recouvrer les contributions qui sont dues à l'Association permettant ainsi d'en maintenir la bonne santé financière.

Nous vous remercions de votre coopération.

Le Conseil d'administration